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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyű lésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Németh Lászlóné Nemzeti Fejlesztési Miniszter Asszonyhoz:

„Milyen módon, milyen szabályozással kívánják a Magyarországon tevékenyked ő nagy
energiaszolgáltatókat abba az irányba terelni, hogy fokozottabban nyissanak a zöld energia felé? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Asszony !

A napokban hozták nyilvánosságra a BP energiastatisztikáját, melyb ő l kiderül, hogy az elmúlt évben is
jelentősen emelkedett a megújuló alapú energiatermelés a Földön, ennek ellenére még mindig szinte
elhanyagolható a zöld energiaforrások részaránya a világ elsődleges energiaegyenlegében, 1,6 %-os .
Arányaiban a napelemek általi energiatermelés bővült a legnagyobb mértékben, de a jelentősen
nagyobb termelési szinteken lévő szélenergia esetében is 25%-ot meghaladó növekedés ment végbe taval y
2010-hez képest.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Asszonyt :

Milyen módon, milyen szabályozással kívánják a Magyarországon tevékenyked ő nagy
energiaszolgáltatókat abba az irányba terelni, hogy fokozottabban nyissanak a zöld energia felé?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2012. július 10 .
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